
Zápis z 11. zasedání Akademického senátu FCHI dne 24. 11. 2011
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011)

Přítomni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402
Dr. Ing. Pavel Vrbka 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Ing. Jiří Dohnal dokt. st. program
Daniel Kopecký student

Omluveni: Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445
Aleš Novák student

Host: Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. děkan

1. Informace z KD

• Proběhlo hodnocení doktorských studijních programů.

• Na ústavy přijdou nějaké peníze z rezervy děkana, dělení podle std. klíče.

• Začátkem ledna 2012 se sejdou děkan a proděkanka pro vědu se zástupci Pgs. studentů v
AS, případně dalšími Pgs. studenty a jednoznačně se upřesní pravidla IGA, aby nebyl
možný různý výklad a z toho plynoucí dohady, jako loni.

• S nárůstem DPH se od ledna 2012 zvyšuje kolejné o 5 %, ale ubytovací stipendium
rozhodně nestoupne, spíš lze očekávat pokles, vzhledem k nedostatku peněz v rozpočtu
školy. Situací se zabývá AS VŠCHT.

• Zatím je ve fázi jednání přesun laboratoře měřicí a řídicí techniky z místnosti As09 do
místností b302 až b304.

2. Předseda AS pošle doplněný jednací a volební řád AS FCHI ke schválení AS VŠCHT.

3. Různé:

• Kolega Maršálek tlumočí dotaz Pgs. studentů, zda a za jakých podmínek by bylo možné,
aby škola platila zdravotní a sociální pojištění za studenty nad 26 let. Děkan doporučuje toto
řešit na velkém senátu. Je to především problém peněz, kterých má škola nedostatek,
nicméně děkan slíbil, že zkusí z dat ze SISu spočítat, kolik by to stálo.

• Kolega Záruba odpovídá na dotaz kolegy Hrnčiříka z minulého zasedání, že v prostorech,
které museli uvolnit, se skutečně buduje posluchačská laboratoř pro obor Analýza léčiv,
nikoli prostory pro doktorandy.



4. Termín příštího zasedání je ve čtvrtek 15.12. 2011 v 930 v B220 (zasedací místnost ÚFMT,
na děkanátě bude probíhat rekonstrukce).

V Praze 10. 12. 2011
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


